

فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة بنك قطر الوطني (ش.م.ع.ق.)

استناداً للنظام الأساسي لبنك قطر الوطني واللوائح الداخلية بخصوص ترشيح وانتخاب أعضاء مجلس الإدارة وأحكام القوانين والتشريعات ذات الصلة وعلى وجه الخصوص قانون الشركات التجارية رقم (11) لسنة 2015 المعدل بالقانون رقم (8) لسنة 2021 وتعميم مصرف قطر المركزي رقم (25) لسنة 2022 بشأن تعليمات الحوكمة في البنوك المعدل بالتعميم رقم (2) لسنة 2023 ونظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية المدرجة بالسوق الرئيسية الصادر عن مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية بالرقم (5) لسنة 2016، يعلن بنك قطر الوطني عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للفترة (2025 - 2027) وذلك لممثلي القطاع الخاص والأعضاء المستقلين.



سيكون باب الترشيح مفتوحاً اعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 1 ديسمبر 2024 وحتى نهاية دوام يوم الثلاثاء الموافق 17 ديسمبر 2024. على كل شخص تتوافر فيه شروط الترشيح ويرغب في الترشح أن يقوم بتنزيل وتعبئة طلب الترشيح وتقديم الأوراق المطلوبة والمتوفرة جميعها على الموقع الإلكتروني للبنك في مهلة أقصاها 17 ديسمبر 2024 والاطلاع على شروط الترشح والمستندات والوثائق المطلوبة، يرجى مراجعة الموقع الإلكتروني للبنك <https://www.qnb.com> خانة دليل المستثمر - حوكمة الشركات أو مسح رمز ال QR:

ملاحظات:

- على كل شخص يستوفي الشروط المطلوبة ويرغب في الترشح أن يتقدم بطلب رسمي وفقاً للنماذج المعتمدة المتوفرة على الموقع الإلكتروني للبنك مرفقاً به جميع المستندات المطلوبة ولن يقبل أي طلب ترشيح من دون تلك المستندات.
- تقبل طلبات الترشح خلال ساعات الدوام الرسمي (7:15 صباحاً - 2:30 عصرًا) اعتباراً من يوم الأحد الموافق 1 ديسمبر 2024 وحتى نهاية دوام يوم الثلاثاء الموافق 17 ديسمبر 2024 ولن يقبل أي طلب ترشيح يرد بعد هذا التاريخ.
- ترسل جميع طلبات الترشيح مرفقاً بها جميع المستندات المطلوبة لعناية سكرتير مجلس الإدارة عبر البريد الإلكتروني على العنوان QNBBBoardSecretary@qnb.com أو تسلّم باليد إلى سكرتير مجلس الإدارة بالمقر الرئيسي للبنك الكائن بشوارع الكورنيش، مبنى رقم 2، المنطقة رقم 7، السوق، شارع عبدالله بن جاسم (شارع رقم 810) الدوحة، مبنى بنك قطر الوطني، خلال ساعات الدوام الرسمي.
- يجب تسليم النسخ الأصلية لأي مستند أو محرر يتطلب توقيماً من قبل المرشح وضمن استلام البنك للأصول قبل إقفال باب الترشيحات بنهاية دوام يوم الثلاثاء الموافق 17 ديسمبر 2024.
- سوف يقوم البنك بالإفصاح عن اللائحة النهائية لأسماء المرشحين المستوفين للشروط المؤهلة لعضوية المجلس إلى بورصة قطر ويقوم بنشر اللائحة على موقعه الإلكتروني على أن يتضمن الإفصاح كافة المعلومات الخاصة بجميع المرشحين المؤهلين وخبراتهم العلمية والعملية من واقع سيرهم الذاتية وذلك عقب الحصول على الموافقات اللازمة على المرشحين من الجهات الرقابية المعنية وقبل موعد انعقاد الجمعية العامة العادية بأسبوع على الأقل.
- ستجري الانتخابات في الموعد والمكان المحدد في الدعوة التي ستوجه لمساهمي بنك قطر الوطني علماً بأن دعوة الجمعية سوف يتم نشرها في الصحف والموقع الإلكتروني لبورصة قطر والموقع الإلكتروني للبنك قبل موعد انعقادها بواحد وعشرين يوماً على الأقل مع مراعاة الحصول على الموافقات اللازمة.
- للاستفسار أو لمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقع البنك على www.qnb.com أو الاتصال على الأرقام التالية +97444407320 أو +97444407312

Opening Nominations for Membership in the Board of Directors of Qatar National Bank (Q.P.S.C.)

Based on the Articles of Association of Qatar National Bank and its internal regulations regarding the nomination and election of members of the Board of Directors and according to the provisions of relevant laws and legislations, in particular the Commercial Companies Law No. (11) of 2015, as amended by Law No. (8) of 2021; the Qatar Central Bank's Circular No. (25) of 2022 regarding corporate governance guidelines for banks, as amended by Circular No. (2) of 2023; and the Governance Code for Companies and Legal Entities Listed on the Main Market issued by the Board of Directors of the Qatar Financial Markets Authority pursuant to the Decision No. (5) of 2016, Qatar National Bank hereby announces the opening of nominations for membership in its Board of Directors for the period (2025 - 2027) for representatives of the private sector and independent members.

Nominations will be open starting from the morning of Sunday, 1 December, 2024, until the close of business on Tuesday, 17 December, 2024. Every person who meets the nomination conditions and wishes to nominate themselves must download and fill out the nomination application and submit the required documents, all of which are available on the bank's website by no later than 17 December, 2024. To review the nomination conditions and the required documents, please visit the bank's website <https://www.qnb.com>, under Investor Relations, Corporate Governance section, or scan the QR code:



Notes:

- Every person who meets the required conditions and wishes to nominate themselves must submit an official application according to the approved forms available on the bank's website, attaching all the required documents. No nomination application will be accepted without these documents.
- Nomination applications will be accepted during official working hours (7:15 am - 2:30 pm) from Sunday, 1 December 2024 until the close of business on Tuesday, 17 December 2024. Nomination applications submitted after this date will not be accepted.
- All nomination applications and required supporting documents, should be sent to the attention of the Secretary of the Board of Directors via e-mail at the address QNBBBoardSecretary@qnb.com or delivered by hand to the Secretary of the Board of Directors at the bank's main headquarters located on Corniche Road, Building No. 2, Zone No. 7, Al Souq, Abdullah bin Jassim Street (Street No. 810), Doha, Qatar National Bank's building, during official working hours.
- The original copies of any document that requires a signature by the candidate must be submitted and the bank must be handed the originals before the end of the nomination period at the close of business on Tuesday, 17 December 2024.
- The bank will disclose the final list of candidates who meet the eligibility requirements for board membership to the Qatar Stock Exchange and will publish the list on its website. The disclosure will include all information related to all qualified candidates and their academic and practical experiences based on their CVs, after obtaining the necessary approvals on the candidates from the relevant regulatory authorities and at least one week before the date of holding the Ordinary General Assembly.
- The elections will be held on the date and venue specified in the invitation that will be sent to Qatar National Bank shareholders. The General Assembly invitation will be published in newspapers, the Qatar Stock Exchange website, and the bank's website at least twenty-one days before the date of holding the General Assembly, subject to obtaining the necessary approvals.
- For inquiries or more information, please visit the bank's website <https://www.qnb.com> or call the following numbers: +97444407320 or +97444407312.